
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Ministeren for fødevarer, fiskeri og ligestilling

Dato: 26. maj 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 956

Der er i landbrugspressen skrevet om, at Fødevarestyrelsen tilsyneladende har proble-

mer med finansiering af udgifter i forbindelse med eksport af levende dyr. Vil ministeren

redegøre for, hvor stor en del af Fødevarestyrelsens samlede udgifter til certificering af

levende dyr til eksport, der dækkes ind af de gebyrer, som betales af landbrugserhvervet

(jf. bekendtgørelse om betaling for kontrol af fødevarer, foder og levende dyr m.v.)?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Carl Valentin (SF).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Carl.Valentin@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
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